
Весна Пешић: Срамота ме што Ђоковић неће играти УС Опен због вакцинације – ни мало га не жалим
недеља, 28 август 2022 13:59

Новак Ђоковић  остао је при одлуци да не жели да се вакцинише против корона вируса,
због чега ће и пропустити предстојећи УС опен. Након што је то и званично саопштио,
огласила се политичарка Весна Пешић, коментаришући да ју је „срамота због овакве
одлуке“.

  

„Мене је срамота сто Ђоковић неће играти УС Опен зато што неће да се вакцинише“,
навела је Пешић у својој објави.

  
  

Mene je sramota sto Djokovic nece igrati US Open zato sto nece da se vakcinise. Koji
primitivizam i nimalo ga ne zalim.Zaostali mozak se sam iskljucije.

  — Vesna Pesic (@vestoma_Tomy) August 27, 2022    

Како је истакла, такав поступак сматра „примитивним“, а Ђоковића „нимало не жали“.

  

„Заостали мозак се сам искључује“, твитовала је Пешич.

  

Такође, политичарка је и раније упућивала оштре коментаре на рачун српског тенисера.

  

„Ја као позната навијачица Ђоковића питам се за кад он своје тело чува од вакцине са
својих 35 година? А онолики милиони примили вакцину а тело им мртво хладно, баш га
брига. Кад заразиш мозак много не ваља. Изгледа да му оне пирамиде у Босни нису
помогле“, написала је Весна Пешић, позната политичарка, на свом Твитер профилу.

  

(Данас)
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https://twitter.com/vestoma_Tomy/status/1563507383548030977?ref_src=twsrc%5Etfw

